

Protokoll nr. 6

Styrelsemöte SMC Södermanland | 2024-08-05

Närvarande styrelsemedlemmar

Cecilia von Hausswolff, Andrea Hudatzky, Erik Nilsson, Tomas Eriksson, Robin Ludvigsson, Björn Denkvist & Jonny Mattson

Övriga: KUA Jerry von Hausswolff. Valberedning Maria Nyström

1. Mötets öppnande

Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Godkännande av föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes.

4. Ekonomi och budget

Distriktstian har vi fått utbetald.

Inte fått faktura från GTR, vi måste skicka underlag så skapar de en faktura efter underlaget.

Fakturerat för externa SMC funkisar till de distrikten som deltagit i funktionärsdagar samt för kostnader rörande seminariet "Våga Växa/växla" som varit på turné under vintern.

5. Information

Ingen övrig information togs upp.

6. Styrelseärenden

Profilkläder, vad återstår? Regnjackan som inte fanns i rätt modell återstår. Inte hittat någon ersättare. Vi har betalat för trycken av regnjackorna redan så när jackan finns är det bara att trycka den.

Dator/surfplatta för inskrivning

Behov verkar finnas. Hur lösa detta praktiskt? Vem ska ta hand om elektroniken under vintern, det har varit ett tidigare problem då det har glömts kvar och frusit sönder. Jonny erbjuder sig att förvara och uppdatera enhet om det finns behov.

Björn kollar på dator till nästa säsong, styrelsen ger Björn uppdrag att ta fram förslag.

Förvaras i containern under sommaren.

7. Verksamhetsärenden

Tjej BKK, 16/8, 50 bokade hittills. Sponsrad annons, max 1000kr för att sprida kursen. Andrea & Cecilia löser detta.

Mälaren runt 17/8, Vad ska vi göra under den här dagen? Prova-på knix kl 11-14, färre grupper för att orka med alla alt. köra funkisträning.

Medlems knix 25/8, hur genomföra dagen praktiskt? Ska vi ha så att medlemmarna ska boka sig, många vill nog ha försäkran om att komma dit och få köra. En del kommer kunna boka sig och andra får använda sig av drop in.

Vad ska dagen innehålla? Vem ska ta hand om det?

Agnes är KL för dagen. Walle försöker få ihop resten med Björn.

Examination, André och Pontus kommer att examineras under hösten.

Gruskurs, blir det någon mer? Inget planerat. Förhoppningsvis.

En grupp för kursledare (KL), finns en grupp på Facebook för de som är intresserade av att axla rollen. Fler vill och har provat på rollen. Viktigt att vi fortsätter med detta nästa år för att få verksamheten att fungera. Det har fungerat bra för de som har testat på att vara KL.

8. Medlemsärenden

Medlemsdagen 25/8

9. Media

Få ut medlemsdagen på Facebook och hemsida samt sponsra en annons för tjej-dagen på Sviestad.

10. Övriga frågor

Inga övriga frågor togs upp.

11. Nästa styrelsemöte

Måndag 2 september, kl.18.00, Teams

12. Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.

Andrea Hudatzky
Sekreterare

Cecilia von Hauswolff
Ordförande